
VERKSAMHETSBERÄTTELSE 

SÄSONGEN 22/23 
Skövde innebandyförening -Tillsammans tar vi 
innebandyn in i framtiden! 

Skövde Innebandyförening säsongen 2022/2023 
Styrelse: 
Ordförande Paula Bäckman 
Kassör Marie Borelind Forsberg 
Sekreterare Malin Frisk 
Ledamot Helena Isacsson 
Ledamot Nicole de Jongh 
Ledamot Lars Ericsson 

Antal protokollförda styrelsemöten: 11 

Valberedning  Mattias Strand 

Auktoriserad revisor PWC 
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Medlemmar och Träningsgrupper 

Antal medlemmar 505  
Antal träningsgrupper i varje åldersgrupp för flickor och pojkar: se tabell 
Antal licensierade spelare:  405 st 
Antal ledare med aktuell ledarlicens: 90 
Antal stödmedlemmar: 20 

 
Lag 

 
Herrar 

  
Damer 

Senior Div 2 
Senior Div 4 
Dam Div 2 
16 år 1 -
15 år 1 (07/08) 1 (07/09) 
14 år
13 år 1 (09)
12 år 1 1 (10/11) 
11 år 1
10 år 1 1 (12/13)
9 år 1
8 år 1
Innebandyskolan andra 
år 

1 1 (14/15) 

Innebandyskolan första 
år 

1 1 

Träningsgrupper bredd 
och motion  

2 (Sibbens ladies och 
damträningsgrupp + 17) 

Styrelsens berättelse  
Styrelsens sammanfattning av den gångna 
säsongen 2022–2023. Äntligen kan vi 
sammanfatta en säsong som inte alls 
präglats av pågående pandemi. Föreningen 
har för första året av tre kunnat genomföra 
sin verksamhet utan några som helst 
begräsningar vad det gäller träningar, 
publiktak eller inställd cup. För 2023 var 
året vi kunde återuppta vår uppskattade 
Sibben Cup. Vilket varit fantastiskt roligt. 
Föreningen har också satt publikrekord för 
en Div 2 match något som spred sig runt 
om i landet. 

Säsongen inleddes den 7 september med 
den sedvanliga kickoffen. I år var den på 

en kväll och programmet för kickoffen 
utgjordes av gruppdiskussioner och 
föreläsning av Jenny Hedlund. 
Föreläsningen syftade till att stärka 
barnperspektivet i föreningen och var ett 
led av föreningens arbete för barnens 
rättigheter. Vi kvällen deltog ett femtontal 
medlemmar.  

Den nya styrelsen hade sitt konstituerande 
möte den 28 juni, 2022. Det var en större 
styrelse med fler ledamöter än de två 
föregående säsongerna. Något som 
styrelsemedlemmarna upplevde som 
positivt. Tidigt i under säsongen skedde 
dock en förändring i styrelsen och Björn 
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Lackdahl klev av som ledamot likaledes 
senare under säsongen gjorde Carolina 
Wahlberg detsamma. Dessa förändringar 
skedde under första halvan av säsongen. 
Det innebär att styrelsen avslutar sitt 
verksamhetsår med två färre 
styrelsemedlemmar än vad man gick in 
med.  

Under det gånga året har styrelsen arbetat 
med en plan för barnens rättigheter, 
försöka få fler engagerade i föreningen och 
igång verksamheten igen samt med 
trygghetsfrågor. Det har även under denna 
säsong varit centralt för styrelsen att följa 
det ekonomiska utfallet både utifrån att 
pandemin skapade andra 
förutsättningar/utmaningar och sedermera 
har man fått följa utvecklingen inflationen 
och dess konsekvenser för föreningens 
verksamhet. Även om föreningen kunde 
genomföra Sibben cup var denna i minskad 
storlek något som naturligtvis påverkar 
utfallet av denna. Sibben cup är den 
viktigaste inkomstkällan för föreningens 
verksamhet varför det är centralt att följa 
ekonomin nogsamt.  

Genomförd verksamhet 
Under sommarperioden erbjöd föreningen 
gemensam sommarträning för några av 
föreningens ungdomslag.  
Sommarträningen kommer även fortsätta 
under kommande säsong med än fler 
involverade ungdomsgrupper.  
Säsongen inleddes som vanligt med en 
säsongskickoff den 7 september i 
Kavelbrohallen. Upplägget av denna 
bestod av olika delar i form av en 
föreläsningsdel och en 
gruppdiskussionsdel.  

För andra året i rad deltog föreningen 
genom styrelsen och några spelare på 
Friskvårdensdag som arrangeras av Skövde 
kommun den 4 september. Syftet med 
deltagandet var att marknadsföra 
föreningen och på så vis rekrytera fler 
aktiva till föreningen. I år deltog ett par 
spelare och gjorde det möjligt för 
besökarna att testa på innebandy. 

I samarbete med SISU idrottsutbildarna har 
några styrelsemedlemmar arbetat för att få 
igång lärgrupper för att erbjuda ledare 
efterfrågade och relevanta 
utbildningsinsatser. Det är ett arbete som 
kommer fortgå även under kommande 
säsong.  

Under säsongen har flera funktionärer och 
ansvariga som avsagt sig sina 
arbetsuppgifter och ansvarområden. 

Föreningen avslutar sin säsong med en 
föreningsavslutning i Kavelbro Arenan den 
11 april 2023. Därefter stängs säsongen på 
allvar med årsmöte den 7 juni, 2023. 

Kioskverksamhet och försäljning   
Kioskverksamheten började under 
inledningen av säsongen för 20/21 att testat 
att utöka öppettiderna i kiosken under 
veckodagarna. Ett koncept som föreningen 
fortsatte med under halva säsongen av 
2022/23. Efter en fjärdedel av säsongen 
genomfördes en utvärdering av förtjänsten 
kopplat till insats och styrelsen beslutade 
att stänga kiosken under veckodagar och 
att bara hålla kiosken öppen vid matcher. 

Sponsringsgruppen  
Denna har under säsongen har gruppen 
endast bestått av en person som outtröttligt 
jobbat vidare med föreningens sponsring. 
Vilket han gjort med stor framgång. Trots 
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flertalet försök att få fler aktiva i 
Sponsorgruppen har man inte lyckats 
rekrytera fler. Sponsoransvarig kommer att 
i samband med säsongsavslutning avsluta 
sitt engagemang. Sponsoransvarig har gjort 
ett fantastiskt arbete och föreningen är 
mycket tacksamma för hans insats och 
uthållighet. 

Livesändning av föreningens matcher  
Föreningen har även i år fortsatt att 
livesända föreningens matcher. Vilket är 
uppskattat och föreningen har ett antal 
månadsprenumeranter. Men det kräver en 
hel del engagemang och tid för dem som 
gör denna service möjlig.  

Sport- och motionsverksamhet 
Föreningens målsättning är att erbjuda 
verksamhet för så många som möjligt så 
länge som möjligt. Vilket innebär att 
föreningen jobbar för att erbjuda sin 
verksamhet till en bred målgrupp allt från 
barn och ungdomar till äldre men också att 
erbjuda träningsmöjligheter för dem som 
bara vill träna för att det är roligt.  

Föreningen har haft två seniorlag och ett 
herrlag i Div 2 och ett lag i div 4, juniorlag 
samt Div 2 dam junior samt en 
damträningsgrupp 17 +.  Sedan tidigare har 
föreningen också träningsgrupperna PF 40, 
Sibben Ladies vilka har erbjudits träning 
under den gångna säsongen.  

Likt tidigare säsong har åldersfördelningen 
inom lagen har varierat. Vissa lag på 
killsidan har varit renodlade åldersgrupper 
medan andra lag varit dubbelåldrar. Dock 
skiljer sig flicksidan åt i jämförelse med 
killsidan då det helt har saknats renodlade 
åldersgrupper, samtliga tjejlag har bestått 
av dubbelåldrar.  

Träningstillfällen och matcher  
Föreningen har kunnat erbjuda alla lag 
träningstillfällen och matcher. Hur mycket 
träningstid respektive lag får beror på 

ålder, äldre spelare ges mer träningstid. De 
äldsta lagen erbjuds tre träningar i veckan 
och ofta en match på helgen. Vidar erbjuds 
de äldre lagen att även ett träningstillfälle i 
gymmet.  

Yngre åldrarna har färre träningstillfällen 
beroende på ålder så erbjuds man ett eller 
två träningstillfällen i veckan.  

Ledare och funktionärer  
Ledarna spelar en viktig och central roll i 
vår förening. Deras outtröttliga 
engagemang och kunskap är en 
förutsättning för att föreningen ska kunna 
bedriva en bra verksamhet. Föreningen har 
gott om ledare närmare bestämt 90 ledare 
vilka alla bidragit till verksamheten på 
olika sätt. Ledarna har också erbjudits 
olika utbildningar utifrån olika 
utvecklingsnivåer. 

Representationslag - Herrar division 2 
Under säsongen 22/23 har herrlaget 
spelat i div.2. I Grundserien tog laget 
poäng i 21 av 22 möjliga matcher och 
slutade 1:a i tabellen. Laget gick sedan 
segrande ur kvalserien och därmed 
spelar laget i Herrar Division 1 
 säsongen 23/24. 

Div 4 
Inför denna säsong ett det ett fortsatt stort 
lag med många spelare. Laget lockar 
många spelare och fyllts på med spelare 
som flyttat till Skövde och tycker att spel i 
Div.4 lockar. Laget slutade 2:a i tabellen. 

 Div 2 dam/junior 
Föreningens damlag i Div 2 är fortfarande 
ett ungt lag men som inledde starkt. Under 
säsongen kom en svacka som beroende på 
sjukdom och skador. Laget hämtade sig 
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och gjorde en fin avslutning och slutade 
3:a i tabellen.   

Tjejdag  
Äntligen var det dags att ta upp tjejdagen 
som även den haft några års uppehåll. 
Tjejdagen arrangerades i Kavelbro Arena 
den 17 Mars och totalt deltog ca 100st av 
föreningens tjejer. Upplägget för dagen var 
att under tre timmar stärka relationer 
mellan alla åldrar i tjejverksamheten. 
Damlaget stod för planering och 
genomförande. Kvällen bestod av 
smålagsspel, olika stationer med tekniska 
inslag och en hinderbana. Fokus låg på att 
umgås och lära känna varandra. 

Sibben Cup  
Sibben cup var tillbaka för första gången 
sedan 2020 äntligen kunde vi återuppta 
cupen. Årets upplaga gick som vanligt av 
stapen vid trettondagshelgen dvs. torsdag 
till lördag. Totalt under dessa dagar 
spelade 214 matcher på fem planer i 
Skövde- och Kavelbro Arena. Årets 
upplaga var den 17:e i ordningen och totalt 
deltog 88 lag från 33 olika föreningar. 
Cupledningen konstaterade att det blev ett 
lyckat arrangemang.  

Evenemangsgruppen 
Föreningen har sedan våren  
2018 haft en Evenemangsgrupp vars syfte 
varit att säkerställa kvalitén på föreningens 
evenemang. Gruppen har bestått av ett 
antal personer men i dagsläget kvarstår 
endast en person. Styrelsen har jobbat för 
att rekrytera fler till gruppen eftersom den 
är viktig för flera av föreningens 
arrangemang. Inför kommande säsong 
avser styrelsen försöka få igång gruppen 
igen eftersom pandemin släppt och 
verksamheten är igång på riktigt igen. Då 
kommer gruppen vara central för flera 
arrangemang som legat nere under 
pandemin.       

Utvärdering 
 I anslutning till säsongsavslutningen 
skickades en digital enkät till ledare, 
spelare och vårdnadshavare. Av de ledare 
som svarat (19st) är övervägande delen 
(genomsnittligt omdöme 3.89 av 5.0) nöjda 
med föreningen och av de spelare (50st) 
som svarat trivs övervägande delen 
(genomsnittligt omdöme 4.32 av 5.0) i 
laget. Vårdnadshavarna (58st) som svarat 
uttrycker stor nöjdhet med föreningen. 
Samtliga svarsgrupper har lämnat 
värdefulla kommentarer som ska tas om 
hand i föreningen nästa säsong.

Sammanfattningsvis 

Ännu ett år har gått och äntligen kan vi titta i backspegeln se tillbaka på en säsong som inte 
har präglats av pandemi med restriktioner som följd. Men det är tydligt att pandemin har satt 
sina spår och att verksamheten påverkats av denna, rutiner och engagemang har glömts bort 
och förändrats. När vi nu står in för möjligheten att bedriva en ”normal” verksamhet igen 
finns det en del att ta tag i och jobba på inför nästa säsong, men det är fantastiskt kul att för 
första gången på flera säsonger kunna planera för och förmodligen kunna genomföra en 
ordinarie säsong 2023–2024. Så nu laddar vi inför kommande säsong - men först lite ledigt. 
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